
S téměř dvaceti specialisty na energetiku jsem tak mohl strávit několik
příjemných hodin. O úvod se postaral obchodní ředitel společnosti a člen do-
zorčí rady AF Power agency - Lukáš Malinský, který představil Skupinu
Comm4In (www.com4in.cz), do které patří i náš časopis All for Power. V rámci
pracovní části jsem pak představil letos vydaná čísla časopisu, popsal aktuální
přípravy na poslední letošní číslo roku, nastínil stav návštěvnosti na webových
stránkách a popsal plány na rozvoj do roku 2013, a to jak v rámci časopisu,
ale i webových stránek. Nastínil jsem i strategii udrženi vysoké odbornosti při
současném plnění ekonomických požadavků a plánů majitele našeho ča-
sopisu. „K zachování odborné úrovně a relevantnosti informačních hodnot

časopisu, tak k tomu potřebuji (když si nevím rady) přátele na telefonu,“ uvedl
jsem několikrát a hluboce se díval všem přítomným do očí. J Pak přišel na řadu
Norbert Tuša, místopředseda představenstva AF Power agency a manažer
konferencí Informace o připravovaných konferencích, a to nejen o aktuální
AFP 2012 na téma Výstavba investičních celků v energetice, která proběhne
27. a 28. listopadu 2012 v Praze, ale i těch plánovaných na rok 2013. 

I když jsem neustále vyzýval všechny přítomné ke konstruktivní kritice,
k připomínkám… moji přátelé na telefonu, říkali stále dokola: „Zůstaňte ta-
koví, jací jste, a to jak ve směru obsahové náplně a témat tak i míry odbor-
nosti!“ Několik pár podnětných informací jsem pak nakonec z některých „vy-
páčil“, především v rámci neformální části. K té jsme se přesunuli asi o 50
metrů vzdálené restauraci Na Spilce. U dobrého jídla a piva jsme diskutovali
do večerních hodin. A jak to tak bývá, u toho piva se člověk nakonec dozví
informací… Pak jsme se všichni postupně přesunuli do velice příjemného
hotelu U Zvonu, který vlastní plzeňský hokejový kapitán Martin Straka. To
jsem jako fanoušek třineckých Ocelářů naštěstí zjistil až ráno, protože bych
asi špatně spal (Třineckým se v Plzni v poslední době moc nedaří).  

Prozrazovat nic z plánů rozvoje samozřejmě nic nebudu, konkurence
nespí, ale slíbit mohu jediné – pokud to půjde, zachováme rozumnou míru

odbornosti, protože když je jí hodně nebo naopak málo, není to myslím, pro
čtenáře hodně. K tomu by měla přispět i nová posila našeho týmu – Petr Svo-
boda, zkušený novinář, který se energetikou zabývá již delší dobu. 

V pátek se několik z nás vydalo na exkurzi do Škoda JS. Nejdříve jsme se
v doprovodu Jana Zdebora vydali do Bolevce, kde jsme se prošli závodem na
výrobu pohonů palivových souborů. Haly, z jejíchž podlah by se dalo klidně
jíst, mi připomínaly precizně fungující závod TVEL na výrobu jaderného paliva
v městě Elektrostal, který jsem navštívil v červnu letošního roku. Narovinu při-
znávám, že jsem byl příjemně překvapený, že v hlubokém lese někde u Plzně
se vyrábí tak sofistikované výrobky. Návštěvu tohoto závodu bych doporučil
všem pochybovačům, kteří poukazují na to, že Češi nic pořádného a cenného

pro jadernou energetiku vyrábět neumí. Následně jsme se přesunuli do Re-
aktorové haly Škoda JS. Útroby jako kdyby doslova čekaly na to, aby se mohly
zakousnout do oceli a vyprodukovat pár pěkně velkých jaderných reaktorů ...
„Snad se příští zasedání Rady uskuteční v době, kdy se zde naplno rozeběhne
výroba jaderného reaktoru pro nějakou novou elektrárnu. Vidíte to sami, jsme
připraveni,“ řekl Jan Zdebor. V současné době zde probíhá především výroba
obalových souborů typu Castor pro uložení použitého jaderného paliva nebo
reaktorů pro vědecké účely. Exkurze a vlastně celé setkání členů Redakční
rady časopisu All for Power skončilo společným obědem. 

Děkuji všem členům Redakční rady a hostům za účast a plodnou disku-
zi, děkuji panovi Zdeborovi za tip na skvělé místo zasedání Rady a zajímavou
exkurzi, a budu se těšit zase někdy v roce 2013. Tentokrát se nám nabízí
těžkoprůmyslová Ostrava nebo strojírenské Brno… Uvidíme. 

Stanislav Cieslar,
šéfredaktor časopisu All for Power

Fotoreportáž ze zasedání členů Redakční 
rady časopisu All for Power
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Naši „přátele na telefonu“ se sešli v Plzni
Členové redakční rady časopisu All for Power a přizvaní hosté se sešli 18. října na zasedání Rady v krásných prostorách Konferenčního centra Secese
v Plzni. Účast byla hojná a Zlatý salónek byl nakonec plný k prasknutí. Alespoň jsme měli k sobě blízko… K vysoké účasti přispěl i fakt, že se na
organizaci podílel i jeden z členů Jan Zdebor – technický ředitel Škoda JS, který na druhý den uspořádal pro zájemce exkurzi do jeho fabriky.




